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Kommunfullmäktige 

Svar på interpellation av Christina Ståldal m.fl. (NL) med 
frågor om utbyggnad av Nacka sjukhus 
Jag har fått följande frågor om Nacka sjukhus:  
 Pågår det nu några konkreta planer och diskussioner med landstinget om en förstärkt 

kapacitet för Nacka sjukhus för den sydöstra Stockholmsregionen?  
 Om det är så, hur ser eventuella planer ut? 
 Om det inte är så, varför inte?  

 
Mitt svar är följande: 
Stockholms läns landsting är ansvarig för sjukvården i vårt län. Jag skulle gärna se att Nacka 
sjukhus utvecklas, helst till ett fullvärdigt akutsjukhus med förlossningsklinik igen. Min 
bedömning är att det var kortsiktigt och ogenomtänkt av dåvarande S-ledda 
landstingsledning att avveckla akutsjukvården på Nacka sjukhus 1996, men det går inte att 
göra ogjort idag.  

De senaste åren har vården på Nacka sjukhus byggts ut och landstinget har investerat 
mångmiljonbelopp på detta. I januari fick t ex närakuten nytt och utvidgat uppdrag som gör 
att fler kan få akut vård där i stället för på något av de stora akutsjukhusen i länet (t ex 
Södersjukhuset). Nu finns både röntgen och laboratorium för provtagning på plats för 
snabb återkoppling till patienterna. Här finns också en rad mottagningar som bedriver 
specialistvård och rehabilitering samt en stor operationsverksamhet. Om- och 
nybyggnationerna vid Nacka sjukhus är ett led i utvecklingen av länets hälso- och sjukvård, 
där det bland annat ingår att öka invånarnas tillgång till akutvård och specialistvård. 

Kommunen har dialog med olika sjukvårdsaktörer om etablering av ny vård i Nacka, inte 
bara på Nacka sjukhus. Det är en viktig funktion som kommunen behöver tänka in i 
stadsplaneringen och som också möjliggörs om Nacka har en stark tillväxt. Exakta 
specialistfunktioner och lokaliseringar kan jag inte svara på idag.  

 

Mats Gerdau 
Kommunstyrelsens ordförande  

 


